

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: AMWAJ PROPERTIES Date: 13-06-2022 10:12:17 AM Subject: disclosure of material events</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: أمواج العقارية التاريخ: 13-06-2022 10:12:17 AM الموضوع: افصاح عن احداث جوهريه</p>
<p>With reference to the above subject, and in accordance with the instructions for disclosure of material events, we would like to inform you that Al Yaqoot Real Estate Company (the subsidiary company) has signed a contract with the Radisson Blu International Hotels Company to operate the hotel inside the Galleria Mall under the global name Radisson Blu for a period of 15 years, as the company is currently constructing a hotel 5 Stars on a part of Galleria Mall that contains 180 rooms at an estimated cost of 5 million dinars. The hotel is expected to be operated in the first half of 2023.</p>	<p>بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بتعليمات الإفصاح للأحداث الجوهريه نود إعلامكم بأن شركة الياقوت العقارية (الشركة التابعة) قد قامت بتوقيع عقد مع شركة راديسون بلو العالمية للفنادق لتشغيل الفندق داخل جاليريا مول تحت الإسم العالمي راديسون بلو ولمدة 15 سنة كون الشركة حالياً تقوم بإنشاء فندق 5 نجوم على جزء من جاليريا مول يحتوي على 180 غرفة بكلفة تقديرية 5 ملايين دينار ومن المتوقع تشغيل الفندق في النصف الأول من العام 2023.</p>
<p>12-06-2022</p>	<p>12-06-2022</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Saed Khaled Ali Barasneh</p>

User Name: Saed Khaled Ali Barasneh	
-------------------------------------	--